香港海洋公園保育基金「生態保衛賽」及 「海洋公園保育日」活動延期

原定於 12 月 7 日舉行的香港海洋公園保育基金「生態保衛賽」慈善跑,以及於 12 月 6 至 7 日舉行的「海洋公園保育日」活動,將延期舉行。

有關活動之更新安排,敬請留意保育基金官方網站及社交媒體平台之最新公布。 感謝你的體諒及支持。

我們謹向大埔宏福苑大火中的罹難者、傷者及受影響家庭和動物致以最深切的 慰問,並向英勇殉職消防員,以及所有參與救援的消防員、醫護人員和支援人員 致最崇高敬意。

Postponement of OPCFHK Charity Run and Ocean Park Conservation Day

The OPCFHK charity run, originally scheduled for 7 December 2025, and the Ocean Park Conservation Day, originally scheduled for 6-7 December 2025, will be postponed.

Updates on the new arrangements for these two events will be announced on the official OPCFHK website and social media platforms shortly. We kindly ask you to monitor our official channels for the latest announcements, and we appreciate your understanding and support.

OPCFHK extends our deepest sympathies to the victims of the Tai Po Wang Fuk Court fire, those who were injured and to all the families and animals affected by the tragedy. We pay the highest tribute to the heroic firefighter who lost his life in the line of duty, and all the firefighters, medical personnel, and support teams involved in the rescue efforts.